
Gebiedsontwikkelingen Roerdalen
De LLTB is betrokken bij diverse gebiedsontwikkelingen, waarbij 
natuur moet worden ontwikkeld en volgt deze ontwikkelingen 
kritisch. Het gaat niet alleen om de claims van natuur, maar ook op 
de effecten van de natuurontwikkeling op de waterhuishouding van 
de omliggende percelen. Ook de komende jaren houdt de LLTB hier 
de vinger aan de pols. Het gaat dan om de natuurontwikkeling 
Bolbergweg en de ontwikkelingen rondom het Flinke-ven en de 
Turfkoelen. De LLTB probeert ook de kansen te zien, wanneer door 
kavelruil de landbouwstructuur wordt verbeterd.

Landbouwverkeer
Op het gebied van landbouwverkeer is een 
succes geboekt door de Koninginnelaan in 
Roermond voor landbouwverkeer 
opengesteld te krijgen. We moeten echter 
constant alert zijn op overheden of derden 
die het landbouwverkeer belemmeren. Dit 
was afgelopen jaar onder meer in Beesel en 
Echt-Susteren het geval. De LLTB wil 
voorkomen dat agrariërs moeten omrijden 
of over wegen moeten rijden die ze liever 
vermijden, zoals de dorpskernen.

Wildraster
Het afgelopen jaar heeft de afdeling hard gewerkt 
aan de financiering van het onderhoud van het 
wildraster voor de komende jaren. Het onderhoud 
en het beheer blijft de nodige inzet vragen, met 
name rond het Meerlebroek. Samen met de 
wildbeheereenheden en de leden ziet de LLTB erop 
toe dat het onderhoud gebeurt en dat het raster 
wordt gerepareerd bij beschadigingen.

uitgelicht

René Berden
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‘VERKEERSVEILIGHEID HOUDT ONZE AANDACHT’

‘De LLTB-afdeling Oostmaas heeft zich afgelopen jaar ingezet voor een goede 
toegang van het landbouwverkeer tot gemeentelijke en provinciale wegen. Een 
eerste resultaat is de openstelling van de Koninginnelaan in Roermond. Ook voor 
andere knelpunten werken we aan passende oplossingen. We zijn als regio in trek bij 
toeristen en we zien steeds meer fietsers op de binnenwegen. Veiligheid staat 
voorop, dus dat blijft onze aandacht houden.

In Midden-Limburg komen meerdere gebieden in aanmerking voor een kavelruil. Dit 
heeft er toe geleid dat er voor Koningsbosch een concrete subsidieaanvraag voor een 

kavelruilproject is ingediend. We gaan ervan uit dat de subsidie wordt toegekend en dat het proces nog dit jaar van start kan. 
Ook voor de Schil van Montfort is subsidie aangevraagd, maar het is nog wat vroeg in het proces om daar op dit moment 
uitspraken over te doen.

Uiteraard hebben we afgelopen jaar ook veel energie gestoken in de wateroverlast na de buien in mei en juni. Binnen het 
bestuur is een werkgroep geformeerd en is een rapport van knelpunten in het werkgebied van OostMaas opgesteld. Dit rapport 
is onder de aandacht bij het Waterschap Limburg en dit krijgt ongetwijfeld een vervolg. De inzet is het treffen van maatregelen 
om overlast in de toekomst te voorkomen of te beperken. Bij de Pepinusbeek, de Vlootbeek en de Middelsgraaf is het 
waterschap inmiddels al aan de slag om de beken verder uit te diepen in te meten. Daarnaast hebben we actief inbreng gehad 
bij het tot stand komen van de rapporten ‘Code Oranje’ en ‘Op stoom’. Overigens verwacht ik dat we, nu we één waterschap 
hebben, flinke stappen in de goede richting kunnen zetten qua het voorkomen van overlast, maar ook het tegengaan van 
verdroging in de zomer.
Tot slot houden we nadrukkelijk een vinger aan de pols rond het wildraster langs de grens. Het grote raster wordt door een 
werkgroep uit onze eigen afdeling goed onderhouden, maar het raster langs natuurgebied Meerlebroek vertoont nog wat 
open plekken. Dat houden we nauwlettend in de gaten.’
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